
Referat fra GMU-møde den 26.6.2024.

Til stede: Jens, Henrik, Sif og Povl (ref)

Hyldespjældsmål

- Når renoveringen er slut, skal vi have revideret vores Hyldespjældsmål og

lavet et nyt puslespil.

- Derfor tilbyder vi udvalgene en workshop (gerne med ekstern tovholder), hvor

de, med udgangspunkt i de nuværende mål og verden, som den ser ud nu, skal

formulere deres opdaterede Hyldespjældsmål.

- Vi skal finde den rigtige balance mellem mål og proces, så vi får mest mulig

energi ud af det.

- Vi skal overveje et fælles arrangement, så udvalgene ikke sidder isoleret og

alene, men er en del af noget større.

- Det vil være realistisk at køre processen i 1. kvartal 2025.

- Vi skriver det ind i vores Handleplan.

- Vores mål om at etablere ladestandere er opfyldt, men der er nogle

udfordringer med strømmen. Dels er der tilsyneladende ikke nok og dels

underminerer hybridbiler systemet. Lige nu er sagen i AB.

- Vi skal snakke med Driften om affaldssystemet. Der bliver ikke automatisk

fyldt grønne poser i kassen, når den er ved at være tom, og affaldsøerne bliver

ikke serviceret, så de er rene og indbydende og nærmest lugtfrie. Det er en

forudsætning for, at vi kan skabe geist og en stemning om, at affaldssortering

er højstatus.

- Efter sommerferien må vi lave en indsats for at få mere genanvendeligt ud at

restfraktionen. Især madaffaldet vejer. Generelt er der dobbelt så meget



genanvendeligt i restaffaldet i boligområder med fælles beholdere end i

boligområder med individuelle beholdere.

- Affaldssortering skal vi også have i handleplanen.

Andet

- Nyindflyttermøde den 28/8 med fællesspisning kl. 17.30 og efterflg. møde kl.

19: Sif fortæller om GMU.

- Aftale intro-rundtur med Nicolai og Karina: Povl arrangerer med dem.

- Næste møde i VA’s Verdensmålsudvalg den 5. september i Hyldespjældet: Vi

kigger på det, når vi har dagsordenen.

- Materialegården: Den bliver lavet i starten af 2025. Affaldsøen skal flyttes.

Ny placering skal måske på beboermødt…?

- AB / Driften har spurgt os om:

1. Plastmøbler udendørs: Dem bryder vi os ikke om. De er / bliver grimme, og vi

behøver ikke bruge plast til mere og mere.

2. Ny gulvlak: Det giver selvfølgelig mening med god, stærk gulvlak, men det skal

være miljøvenlig – eks. Svanemærket.

3. Nye hårde hvidevarer: Hvis vi skal skifte til andre køleskabe mm, skal det

være fordi, de nye er i en bedre energiklasse, har længere levetid og er mere

robuste.

- GMU Årsberetning og Handleplan: Der er beboermøde den 17.9. Vi forventer,

at vores materiale skal være klar den 1.9. Povl laver forslag.

Næste møde



- Onsdag den 28.8. kl. 8.00


